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Styre og komiteer 
Leder:     Fredrik Weberg-Larsen 

Nestleder:   Per Dahle 

Styremedlemmer:   Freddy Antonsen (sekretær) 
    Are Fraugerud (kasserer) 
    Unn Johannessen 
    Thomas Svensen 
    Paal R. Olaussen 
     

Varamedlemmer:   Roald Larsen 
    Sissel Marthinsen 
    Jørn Chr. Johnsen 

Valgkomite:    Jan Stordahl 
    Tom Erik Øygard 
    Lone Gudim 

Revisorer:    Per Øyvind Vegsgård 
    Terje Kristiansen 

Gullmerkekomite:   Per Andersrød 
    Vidar Antonsen 
    Hagbart Jakobsen 

Æresmedlemmer:   Ragnvald Thomassen 
    Hagbart Jakobsen 
    Vidar Antonsen 
    Per Andersrød 

Gullmerkeinnehavere:  Ragnvald Thomassen 
    Hagbart Jakobsen 
    Vidar Antonsen 
    Per Andersrød 
    Knut Bjørge Hansen 
    Karl Andersrød 
    Rune Kjøniksen 
    Are Fraugerud 
    Finn Trana 

Jaktprøvekomite:  Tom Erik Øygard 

Utstillingskomite:  Gunn Hege Svendsen / Per Andersrød 

Farm:    Jan Stordahl / Terje Kristiansen 

Terreng/Viltstell:  Jan Stordahl / Terje Kristiansen 

Treningsterreng:  Per Arne Thoresen 

Aktiviteter:   Thomas Svensen 

Hjemmeside:   Vidar Magnussen 

Lokalt dommerutvalg:  Terje Berntsen 

Samarbeidspartere:  Per Dahle 
 

 



  Side 3 av 7 

Medlemmer 
Det var pr. 31.12.2012 272 medlemmer i klubben, noe som er en økning på 14 % fra 2011. Totalt er 
det innmeldt ca. 50 nye medlemmer gjennom 2012, noe som er gledelig for klubben.   

Styremøter 
Styret har i 2012 avholdt 6 styremøter.  

NKK/FKF 
Tom Erik Øygard og Fredrik Weberg-Larsen representerte klubben på FKF representantskapsmøte i 
juni og Tom Erik Øygard representerte klubben på NKK's representantskapsmøte i november. 

Tom Erik Øygard representerer klubben i Samordningsutvalget for lavland.   

Det kan nevnes at FKF's representantskapsmøte i 2012 vedtok å etablere FKF som et eget forbund, 
som vil være fuglehund Norges formelle organ mot NKK.  Dette betyr at rase- og distriktsklubber i 
rase 7 formelt sorterer under FKF, som igjen sorterer under NKK.  Dette vil igjen si at vi må revidere 
våre lover for å tilpasse disse mot FKF sin lovmal.  Disse lovene skal godkjennes på årets årsmøte, 
og senere i år godkjennes av FKF.   

Bekkhusutstillingen 

I strålende sommervær, og med fravær av tunefluer, ble årets Bekkhusutstilling en ny suksess for 
ØFK. Det var påmeldt over 100 hunder, noe som er en gledelig økning i antall ekvipasjer.   
Dommere var Bjørn Stang og Anne-Marit Olsen 

Utstillingen ble vunnet av ES Sir Junior (Leif Oliver Andersen).  

I Barn og Hund konkurransen stilte et titalls unge og dyktige deltakere, konkurransens beste 
ekvipasje var KV Fjellfantens Chm Lyra med fører Tuva Pettersen, 13 år.  Vi gratulerer! 

Apportkonkurransen ble vunnet av KM Lokkebergets Giggs (Thomas Hammerstad) 

Gunn Hege Svendsen og Per Andersrød med hjelpere sørget for et prikkfritt arrangement, med flott 
stemning blant utstillerne og publikum forøvrig. Klubben takker alle medhjelpere for flott innsats.   

Aversjonsdressur sau 

Startet opp på våren under ledelse av Freddy Antonsen med medhjelpere. Sauetestene ble 
avholdt på samme sted som året før, hos Ivar Grimstad i Seppoveien, Rolvsøy. Det var noe 
varierende oppmøte, men tidvis godt med hunder på slutten av sesongen.  Takk til alle hjelpere 
for denne aktiviteten.   

Leirdueskyting 

ØFK har gjennom våren, sommeren og høsten også i år hatt tilgang til leirdueskyting hos Råde 
JFF i Jerndalen, et flott tilbud til våre medlemmer som ønsker å sikre apportkommandoen under 
jakta.   

Dressurtreningen på Kalnes 

Jan Stordahl har også i år avholdt de ukentlige dressursamlingene på Kalnes gjennom hele 
sommeren.  Dette er et flott tilbud til alle våre medlemmer, og er utrolig populært.  Det har i år 
møtt i snitt ca. 25 deltakere på hver trening, og over 60 forskjellige ekvipasjer har benyttet seg 
av dette gratistilbudet.  En stor takk til Jan for denne innsatsen! 
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Treningsterrenget på Kalnes 

Treningsterrenget på Kalnes kom også i år senere i gang enn planlagt på grunn av sen 
innhøsting, og som har begrenset bruken og kvaliteten på treningsterrenget noe i forhold til hva 
klubben ønsket.  Men, etter at terrenget åpnet er det blitt flittig brukt gjennom høsten.  Per Arne 
Thoresen har ledet denne aktiviteten på en ypperlig måte. 

ØFK1 

ØFK1 gikk av stabelen 28-30 september. Prøven var også i år tildelt CACIT og vi hadde i år en 
særdeles spennende VK konkurranse. I kvalifiseringen fredag ble det delt ut til sammen 9 
premier på de to partiene, og flere av disse ble igjen i Østfold med 1VK på ES Vuoma's Fresia 
Av Raisa til Terje Berntsen som den gjeveste.  

I en meget spennende og innholdsrik VK-finale på lørdag var det tilslutt P Bun Fuddy og Robert 
Gill som trakk det lengste strået.  Robert & Bun Fuddy gikk "reine" gjennom finalen, og vant 
med et flott fuglearbeid m/reis.  

Finalen gikk over tre runder, hadde 22 slipp hvor det var fugl i 19 av dem, med andre ord en 
meget innholdsrik finale hvilket også både resultatlista og også de øvrige finalistene 
dokumenterer.  Det ble full premieliste i finalen, og det var flere hunder som ikke kom på lista 
med fuglearbeid.  

Sangernutens Bun Fuddy fikk 1VK m/CACIT, og fikk med denne seieren tittelen NSJCH.  Vi 
gratulerer! 

Lørdag og søndag var for øvrig viet starter i UK og AK. Antall premieringer kunne godt ha vært 
høyere, men rapportene fra terrengene forteller at det ikke var mange hunder denne helgen 
som ikke hadde sjans(er) på fugl.  

Teknisk fungerte arrangementer knirkefritt takket være dyktig prøveleder og gode medhjelpere i 
sekretariatet. Vi retter en stor takk til deltakere, grunneiere, dommerne og alle medhjelpere som 
bidro til denne prøven.   

ØFK2 

ØFK 2 ble avholdt 13-14 oktober.  Denne prøven må også betegnes som vellykket, både med 
tanke på fugl i terrengene og været.  Av 118 starter, var det 18 som ble premiert, hvilket gir en 
premieprosent på drøye 15.  VK ble avholdt på søndag, og her stakk vår egen Kurt Klevås og 
ES Brynås K-Donna av med seieren og 1VK m/CK. 

Arrangementet forløp igjen uten problemer, takket være positive grunneiere, dyktig prøveledelse 
og ikke minst dommere og kjentmenn som stiller opp. Ingen nevnt, ingen glemt! 

Klubben har fått meget gode tilbakemelding på kvaliteten på våre jaktprøver denne høsten fra 
mange deltakere 
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Svenskematchen 

Det var i år våre svenske venner som stod for arrangementet, og selv om vi hadde en knapp 
ledelse til lunsj var det tilslutt VSFK som halte seieren i land med noen flotte fuglearbeider i siste 
runde.   

P Fairtale og Knut Thore Dahle ble kåret til beste hund i UK og vant Viroas Vandrepremie.   

GS Buskogens Aak Trixi ført av Kurt Klevås ble kåret til beste hund i AK og vant Tigerfatet.   

Vårt lag bestod av: 

UK: 
P Østagløttens Fairtale (Knut Thore Dahle) 
P Østagløttens Miss Ziva (Finn Trana) 

AK: 
GS Buskogens Aak Trixi  (Thomas Svensen/Kurt Klevås) 
ES Østkystens Frey  (Vidar Antonsen) 
P Østagløttens My  (Knut Thore Dahle) 
IS Liatoppens Dina  (Arild Tømmerholt) 

Klubbmesterskapet 

Klubbmesterskapet ble i år lagt til Krokstad Herregård i Säffle, i flott vær og fantastiske terreng 
godt besatt med fugl.   

Klubbmesterne og resultatene ble til slutt: 

Unghund: 
1 IS  Neadalens Oscar / Paal R. Olaussen 
2 ES  Sjakk Matt / Reidar Løfsgaard  
3 SV  Torsbekkdalens Arak / Unn Johannessen 

Voksen hund: 
1 GS  Gordvalls Oda / Tor Arne Hansen 
2 GS  Zico / Tor Brennvall 
3 SV  Torsbekkdalens Martine / Unn Johannessen 

De 6 premierte hundene hadde tilsammen 19 tellende fuglearbeider gjennom dagen. 

Medlemsmøter 

Det er i 2012 avholdt to medlemsmøter på Bøndernes Hus.  

Det første medlemsmøtet ble avhold i mai, med et meget lærerikt foredrag av Cecilia Sjölund fra 
Royal Canin om fôr, foring av hund og variasjoner i fôr og kvalitet.  Et meget interessant 
foredrag med masse energi som ga de fleste av deltakerne noen aha-opplevelser.  

Etter foredraget var det kaffe, kaker og loddsalg - med god stemning og trivelig klubbprat.    

Medlemsmøte nummer to var besøkt av hovedforedragsholder Andres Due fra Kennel 
Kragborg, nå tilholdssted i Årjäng.   
Anders fortalte om hvordan de trener sine egne hunder, og hva han la vekt på under 
grunntrening.  Han hadde også med salgsmateriell som DVD, bøker og hundeartikler under 
medlemsmøtet. 

Dette var en lærerik og interessant, og ikke minst sosial kveld. 

På begge medlemsmøtene møtte mellom 25-50 medlemmer, noe som må anses som god 
oppslutning.   
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Viltstell 

Jan Stordahl har gjennom hele året styrt viltstellet i våre farmer og terreng på en utmerket måte 
selv med noen mindre utfordringer.   

Vi har hatt lite eller ingen sykdom i farmene våre i år, dette må tilskrives vår erfarne 
viltstellgruppe.   

Selv med mye nedbør gjennom sommeren og høsten, har våre terreng hatt god bestand av fugl 
og også med en villstamme vi kan være stolte av.  Ingen tvil om at arbeidet i felten er av stor 
verdi for både klubben og fuglebestanden i Østfold.   

Viltstellgruppa består av en stor gruppe frivillige, og de har alle gjort en kjempeinnsats gjennom 
hele året. 

Farmene 

Forsommeren ble brukt til reparasjon og restaurering av rapphønsvoilierer og fasaninnhegning.   

Championat 

NJCH ES Vuoma's Fresia Av Raisa har hatt en strålende sesong, og kronet det hele med 1VK 
m/CACIT på Mjøsprøven.  Fresia kunne dermed titulere seg Norsk Jaktchampion.  ØFK 
gratulerer! 

NM / Høystatusløp 

GS Buskogens Trixi var tatt ut på årets GS lag under NM Høst på Kongsvoll.  Thomas Svensen 
og GS-laget tok en imponerende sølvmedalje, klubben gratulerer.   

GS Buskogens Daisy og Thomas Svensen har hatt en flott sesong, og tok seg til Derby Finalen 
på Kongsvoll med 3 premie i semifinalen.  Daisy lyktes dessverre ikke helt i finalen.  I Unghund 
Grand Prix på Rjukan var Daisy og Thomas igjen på tokt, og gjorde en strålende jobb i finalen 
og endte tilslutt på 3'dje plass.  Klubben gratulerer Daisy og Thomas med en flott sesong.   

GS Budalen's Ragna-Rokk og Thomas Hladik ble tatt ut på årets GS Lag til NM Lavland, og dro 
i land en flott bronsemedalje.  Klubben gratulerer.   

Under NM Lavland tok ES Østkystens Frey og Vidar Antonsen seg til finalen, dessverre uten å 
lykkes der.  Klubben gratulerer med flott innsats.   

Økonomi 

Økonomien er fortsatt meget sunn, og vi har god likviditet i klubben. Det henvises til regnskap 
for 2012. 
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Andre saker av viktighet 

Det har i 2012 vært arrangert våre tradisjonelle treningsturer til Krokstad, dette er meget 
populære turer med god deltakelse og høy stemning.   

Vår Facebook-gruppe har samlet rundt 170 medlemmer, og er blitt en flott kanal for 
kommunikasjon mellom våre medlemmer.   

Styret vil til slutt takk alle bidragsytere for en flott innsats for klubben vår.  Selv om vi vet at det 
til tider kan være stor slitasje på enkelte av våre nøkkelpersoner håper vi at dere alle trives i vår 
«dugnadsklubb», og at vi i felleskap også gleder oss til fremtidige oppgaver.  Tusen takk til alle 
som har bidratt! 

Medlemsmassen i klubben har økt godt det siste året, og mange av disse er førstegangs 
hundeeiere og prøvedeltakere, noe som er svært gledelig.  Dette forplikter og vi som klubb må 
ta godt vare på disse med gode aktiviteter, kurs og tilbud.  Dette må vies stor oppmerksomhet i 
klubbdriften for neste periode.   

ØFK er også tildelt NM Lavland i 2013, noe som naturligvis vil være den arrangementsmessige 
største utfordringen i 2013, men med alle erfarne og entusiastiske dugnadsmedlemmer vi har i 
vår klubb regner vi med at dette vil være nok et arrangement vi kan være stolte av.    

Vi ser frem til et aktivt og innholdsrikt 2013! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Østfold, 20.02.2012 

ØFK’s styre 

 
Fredrik Weberg-Larsen 
Leder 


